
Terugblik 2005 
  

Januari 

3 januari: Eerste repetitie in het nieuwe jaar 2005. Fanfare en B-orkest 
openden de nieuwe rij repetities. Drumband en majorettes volgden na de 

Kerstvakanties. 
 
6 januari: Extra repetitie voor de fanfare ter voorbereiding op het concert met 

het Frysk Fanfare-orkest. 
 

11 januari: Eerste repetitie voor de drumband. Alhoewel er al uitgebreid 
afscheid van hem is genomen, stond Ger Keulers toch weer voor de drumband. 
Zijn geplande verhuizing is uitgesteld en het bestuur is er nog niet in geslaagd 

een opvolger voor hem te vinden. Ger is bereid te helpen, zolang dat kan. 
 

11 januari: Bestuursvergadering 
Voor de eerste keer in 2005 vergaderde het bestuur. Uitgebreid werd stilgestaan 
bij de ontwikkeling van het ledenbestand binnen de fanfare. Door diverse 

oorzaken stopten dit seizoen een aantal ervaren, oudere blazers. Een oplossing 
voor het dalend ledental ligt niet zomaar voor de hand. De jeugd komt er wel 

aan, maar voor die op het hoge niveau kunnen meeblazen, zijn we enkele jaren 
verder. Het wachten is dus op tips tot het benaderen van gestopte muzikanten 
die de draad wil willen oppakken. Tot die tijd blijven Erato-vrienden uit de wijde 

omgeving bereid in te vallen als dat nodig is. 
Verder aandacht voor de problemen rond de nieuwe instructeurs. Ondanks 

verschillende contacten is het bestuur er nog steeds niet in geslaagd een nieuwe 
instructeur voor de drumband te vinden. Gelukkig is oud-instructeur Ger Keulers 
nog enige tijd beschikbaar. We blijven verder zoeken. Anita Huisman, moeder 

van drumbandlid Jip, schoof aan aan de bestuurstafel. Ze is benaderd bestuurslid 
te worden en denkt hierover na. 

 
12 januari: Vergadering van de majorettecommissie. Petra Jonker is gestopt, 
Marijan Swüste is haar opvolgster. 

 
13 januari: Wederom een extra repetitie voor de fanfare. 

 
27 januari: Generale repetitie fanfare voor het concert met het Frysk Fanfare 

Orkest. Een geslaagde generale, die werd gehouden in de Bonifatiusschool. 
 
29 januari: Concert fanfare met het Frysk Fanfare Orkest 

's Middags al waren leden in de weer. Het FFO repeteerde in "OpStap" de hele 
middag en bestuursleden waren aanwezig als ontvangstcomité. 's Avonds, na 

een korte repetitie door de fanfare, werd het een fantastische fanfare-avond. 
Erato presenteerde zich op haar best en na de pauze kon iedereen genieten van 
de fanfareklanken van het FFO o.l.v. Jouke Hoekstra. Wat kan fanfaremuziek 

mooi zijn.  
Voor alle informatie, klik HIER.  

Voor een recensie van het Noordhollands Dagblad, klik HIER. Foto's ontbreken 
helaas.  
 

Februari 
dinsdag 1 februari: Helaas heeft de Werkgroep "Jong Opmeer in Concert" 

skowf.nl/erato/images/pdf/050129%20frysk%20info.pdf
skowf.nl/erato/images/pdf/050129%20frysk%20nhd.pdf


moeten besluiten de editie van 2 april a.s. niet door te laten gaan. Vanwege een 
breed scala aan activiteiten dat weekend wordt gevreesd, dat de publieke 

belangstelling voor de Concertavond van de Toekomst geen recht zal doen aan 
de organisatie en het gebodene. In het najaar van 2005 zal een nieuwe poging 

worden gedaan. 
 
zaterdag 5 februari liep de vereniging mee in de carnavalsoptocht van c.v. "de 

Deurdarsers" door 't Darsgat. Voor foto's, klik HIER.  
 

zondag 6 februari verzorgde de vereniging een aantal optredens tijdens het 
Carnaval voor Gehandicapten in sportcentrum "de Weijver".  
 

vrijdag 18 februari verzorgde instructrice Wendy in het kader van de 
Gabberweek aan 2 enthousiaste groepen gastlessen. Ook tijdens de jubileum-

Gabberweek ontbrak het onderdeel "majorettes" (door de organisatie steevast 
marjorettes genoemd) niet. De Gabberweek is een week vol activiteiten tijdens 
de Voorjaarsvakantie voor de kinderen uit Opmeer / Wognum / Noorder-

Koggenland die op de basisscholen zitten. Tientallen activiteiten, van 
knutsellessen tot bezoek aan de boerderij , van bezoek aan AZ tot onze 

majorettes dus. Instructrice Wendy kon 2 groepen enthousiaste meisjes 
begroeten en hen de eerste beginselen van het twirlen leren. Voor foto's, 
klik HIER.  

 
dinsdag 22 februari was dan toch echt de laatste repetitie van Ger Keulers bij 

de drumband. Met een opvolger is gesproken. Het heeft wel vele telefoonuren en 
vele e-mailtjes gekost. Halen we de opvolger bInnen voor 1 maart? 
 

woensdag 23 februari vergaderde het bestuur. Wegens ziekte van secretaris 
Willy Beemsterboer niet bij haar thuis, maar bij voorzitter Ton Koelemeijer. 

Gesproken is o.a. over de opkomst van fanfareleden bij straatoptredens (een 
discussie volgt in de Ledenvergadering), de naderende Ledenvergadering (de 
agenda is uitgebreid doorgenomen), de accommodatie van "de Amazone". 

Verder is de organisatie rond het concert met het Westfries Mannenkoor 
doorgesproken en is weer gesproken over de drumband. Een lange, maar 

vruchtbare vergadering. Waar andere verenigingen kampen met problemen in 
het werven van actief kader, vergadert Erato weer met een voltallig bestuur van 

9 personen dankzij de nieuwe bestuursleden Astrid Bakker en Anita Huisman. 
 
zondag 27 februari vond de derde en laatste uitvoering 

plaats van het toneelstuk "Omhoog Die Stok" door 
toneelvereniging "Schakels" in Hoogwoud. Toneelvereniging 

“Schakels” bracht dit stuk voor drie uitverkochte zalen in 
partycentrum "OpStap". Aan dit toneelstuk verleende Erato 
een kleine bijdrage. De uniformen (zelfs de 

majorettepakjes pasten!) en de instrumenten waren 
geleend van onze vereniging en instructrice Wendy heeft de actrices een 

spoedcursus twirlen gegeven. Onze majorettes verzorgden ook nog de openings- 
en slotscène. We hebben genoten van het toneelstuk, maar zijn wel blij dat de 
zaken binnen onze vereniging anders geregeld zijn. Voor foto's, klik HIER. (Foto's 

met dank aan Antoon Appel en Ted Friethoff.) 
 

Maart 
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Dinsdag 1 maart was er geen repetitie voor de drumband. De beoogde nieuwe 
instructeur was nog niet beschikbaar. 

 
Woensdag 2 maart vergaderde het Veilingcomité. De veiling van 2004 werd 

geëvalueerd en nabesproken. Belangrijker was het gesprek over het positieve 
besluit van het bestuur om in te gaan op het verzoek van de Stichting Behoud 
Bonifatiuskerk om de veiling 2005 een gezamenlijke "Erato-Kerkenveiling" te 

laten zijn. Het voltallige Veilingcomité, aangevuld met vertegenwoordigers uit de 
parochie, zal zich gaan bezighouden met deze giga-klus. Ook Ton Koelemeijer sr, 

die vorig jaar zijn afscheid aankondigde, zal nog een jaar de schouders onder het 
Veilingcomité zetten als voorzitter / coördinator.  
 

Zaterdag 5 maart kwam dan eindelijk officieel groen licht van de beoogde 
nieuwe instructeur voor de drumband: Floris van Tol uit Heerhugowaard zal 

voortaan de instructies gaan verzorgen. 
 
Maandag 7 maart vond onder prima belangstelling (bijna alle volwassen leden 

waren aanwezig en een groot aantal jeugdleden) de Ledenvergadering plaats. De 
jaarstukken 2004 werden goedgekeurd, het bestuur werd uitgebreid met Astrid 

Bakker en Anita Huisman en verder werd er uitgebreid gediscussieerd over de 
opkomst bij straatoptredens, de repetitieaccommodatie van de fanfare en 
aanpassingen aan het uniform. Een goede vergadering. Erato-leden zijn zeer 

betrokken leden. Voor het verslag, klik HIER.  
 

Dinsdag 8 maart maakte de drumbandjeugd kennis met de nieuwe instructeur. 
Een vertegenwoordiging van het bestuur sprak uitgebreid met hem over de 
plannen voor de komende periode.  

 
Woensdag 9 maart had de fanfare een vervangende repetitie. In basisschool 't 

Ruimteschip werd het repetitieschema voor het concert op 3 april opgepakt. 
 
Donderdag 24 maart vergaderde de Majorettecommissie bij Mery Westra thuis. 

 
Maandag 28 maart (Tweede Paasdag) was er geen repetitie voor het -orkest 

en de majorettes. De fanfare repeteerde wel vanwege het naderende concert 
met het Westfries Mannenkoor. 

 
Woensdag 30 maart vergaderde het bestuur bij José thuis. Er werd o.a. een 
nieuwe taakverdeling gemaakt. Verder de gebruikelijke zaken, waarbij voor het 

concert op 3 april de laatste puntjes op de i werden gezet. Ook de 
Promotiecampagne "Geloof je in sprookjes" werd op poten gezet. 

 
Donderdag 31 maart werd in de Bonifatiuskerk de Generale Repetitie voor het 
concert gehouden. Ook het Westfries Mannenkoor met dirigent André Kaart was 

aanwezig. Een hartelijk weerzien. 
 

April 
Zaterdag 2 april was voorzitter Ton Koelemeijer een half uur live in de 
uitzending bij Radio Hoorn. In een interview met Hendric van Doorn ging hij 

uitgebreid in op de activiteiten van Erato dit seizoen. Tussendoor werd er muziek 
gedraaid van het Westfries Mannenkoor en het Frysk Fanfare Orkest. 
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Zondag 3 april organiseerde Erato een concert met het Westfries Mannenkoor. 
Het werd een fantastische muziekmiddag. Jammer dat het publiek het liet 

afweten. Voor alle informatie en het verslag, klik HIER. 
 

Donderdag 6 en vrijdag 7 april bezocht een 
Promotieteam o.l.v. dirigent Michael de Graaf de 
basisscholen in Spanbroek / Opmeer. Donderdag werd 

de Bonifatiusschool bezocht, vrijdag "'t Ruimteschip" 
en "de Akker'. 

Beide dagen waren een tiental leden mee om de 
dirigent in zijn verhaal over blaasinstrumenten, 
fanfare, fanfaremuziek te ondersteunen. Onder hen 

een aantal jeugdleden, die vrij kregen van school.  
Het scholenbezoek werd enthousiast ontvangen door de scholen. Na afloop werd 

een uitnodiging voor het Scholierenconcert op 18 april meegegeven en een 
sprookjeskleurplaat. Voor foto's, klik HIER.  
 

Maandag 18 april organiseerde de vereniging voor de eerste keer in haar 
bestaan een Scholierenconcert. Doel: laten horen en zien dat fanfaremuziek leuk 

is om aar te luisteren en natuurlijk om leden te werven. Bijna 75 kinderen waren 
hier op afgekomen. Het A- en B-orkest speelden en lieten instrumenten zien, juf 
Mieke Blokker vertelde het sprookje "De Prins en de Prinses die..." en er konden 

instrumenten worden uitgeprobeerd. Een groot succes.  
 

Zaterdag 30 april luisterden fanfare en drumband de festiviteiten rond 
Koninginnedag op. Op het terrein van VVS'46 werd muziek gemaakt bij het 
binnenkomen van kinderen en hun ouders voor de kinderspelen. Na een 

felicitatie van wnd. burgemeester Nijpels aan het adres werd de vlag gehesen, 
waarbij de fanfare "het Wilhelmus" speelde. 

  
Mei 
Maandag 2 mei repeteerden de fanfare en het B-orkest onder leiding van gast-

dirigent Friso Vleugel. Dirigent Michael de Graaf had deze avond een concert in 
Opperdoes i.v.m. de meifeesten daar. 

Er was geen repetitie voor de majorettes i.v.m. de meivakantie. 
 

Dinsdag 3 mei was er geen repetitie voor de drumband i.v.m. de meivakantie in 
Spanbroek. 
 

Woensdag 4 mei verleende de fanfare medewerking aan de Dodenherdenking 
in Spanbroek. Bij het oorlogsmonument werd voorafgaande aan de 2 minuten 

stilte een koraal geblazen o.l.v. Paula Langedijk. Vervolgens werd bij de 
oorlogsgraven "de Taptoe" en "het Wilhelmus" gespeeld. 
 

Woensdag 11 mei vergaderde het bestuur bij Ruud thuis. Gesproken is o.a. 
over de Evaluatie van de Muziekcommissie (er worden nieuwe ideeën ontwikkeld, 

de huidige werkwijze functioneert niet), het onderzoeken of instrumenten op 
basis van Huurkoop geleverd kunnen worden aan de leden, een verenigingsuitje 
naar Walibi World. Verder natuurlijk de vaste onderwerpen als de organisatie van 

de komende periode, de evaluaties van de achter ons liggende periode en de 
ontwikkeling van de verschillende onderdelen van de vereniging. 
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Vrijdag 13 mei kregen we onverwachts bericht dat het Limonadeconcert op 22 
mei in Zwaag is afgelast. Dat is jammer voor ons B-orkest dat al zo lang hard 

aan het studeren is voor dit concert. We zoeken naar alternatieven. Wie ze weet, 
mag het doorgeven. 

 
Maandag 16 mei werd er i.v.m. Tweede Pinksterdag niet gerepeteerd door 
fanfare, B-orkest en majorettes. 

 
Dinsdag 17 mei vergaderde de majorettecommissie bij Marijan Swüste thuis. 

Gesproken is o.a. over het ledenverloop, de naderende concoursen en het einde 
van het seizoen. 
 

Donderdag 19 mei repeteerden B-orkest en fanfare in de voormalige kantine 
van Appel Beton. Deze repetitie kwam in de plaats van de uitgevallen repetitie 

van Tweede Pinksterdag. In het kader van de Zoektocht naar een Nieuwe 
Repetitie-accommodatie werd vanavond deze accommodatie bekeken. Snel werd 
duidelijk dat dit helaas geen geschikte gelegenheid is, ondanks de pluspunten. 

Maar door de grootte van het orkest is de akoestiek niet geschikt, de zaal lijkt 
iets te klein en bovenal: we krijgen het slagwerk niet naar binnen. 

 
Vrijdag 20 mei bracht de fanfare een serenade aan Theo en Afra Marcus bij hun 
afscheid van sporthal 't Bon. De biljartclub van de vrijdagavond had deze 

serenade op de veiling van 2003 gekocht. 
Met de naderende sloop van de sporthal in het verschiet werd een gezellige 

avond belegd voor alle oud-gebruikers van de sporthal. De fanfare opende de rij 
sprekers. In zijn woordje bedankte de voorzitter ook Theo en Afra voor de 
medewerking bij een aantal Erato-activiteiten (waaronder de 

majorettesolistenconcoursen van de Noordhollandse Bond).  
Omdat Theo ook nog ooit slagwerker bij de fanfare is geweest en dus het Erato-

virus in de aderen heeft stromen, mocht hij de laatste mars op de kleine trom 
meeslaan. Hij bleek het nog niet verleerd. 
 

Zondag 22 mei gaf de fanfare een serenade aan het 40-jarig bruidspaar Th. 
Karel. Onder een zondagmorgen-meizonnetje stond het bruidspaar in de 

deuropening van de woning de serenade stralend aan te horen, terwijl de 
kinderen en de buren op een afstandje meegenoten. 

  
Juni 
Zaterdag 4 juni hadden de saxofonisten een workshop in de Muziekschool. 

Onder leiding van Esther Hoek werd gekeken naar blaastechniek, mondstukken, 
techniek e.d. Een geslaagde bijeenkomst. 

 
Donderdag 9 juni had de fanfare de Generale Repetitie voor het Opmeers 
Fanfare Festival. 

 
Zaterdag 11 juni slaagden Monique Bakker (B-diploma) en Melanie Hoekstra 

(A-diploma) voor hun Hafa-diploma. Ze zijn opgeleid aan de 
Muziekschool. Proficiat! Weer een belangrijke stap in je Erato-
carrière. 

 
Zaterdag 11 juni organiseerde Erato de 10e editie van het 

Opmeers Fanfare Festival. De fanfare nam deel en mocht, na 



loting, het programma openen. Er werd verdienstelijk gespeeld, alhoewel er wel 
enige missertjes waren. De solo van Rob was prachtig en oogstte veel lof. Marcel 

Visser prees de bugel- en baritonklank en was zeer tevreden over "zijn" Erato. 
Voor een verslag, klik HIER. Voor foto's, klik HIER.  

 
Woensdag 15 juni vergaderde het bestuur. Er werd o.a teruggeblikt op het 
succesvolle Fanfare Festival, vooruitgeblikt op het naderende seizoenseinde en 

de voorbereidingen op het nieuwe seizoen.  
 

Zondag 19 juni namen de beide majorettegroepen deel aan het concours in 
Volendam. De A-groep scoorde met de rock and roll show 79,33 punten en een 
2e prijs, terwijl de B-groep met hun K3-show 80,4 punten behaalde en daarmee 

een 1e prijs veroverde. Twee prachtige bekers gingen mee naar Spanbroek. 
Complimenten aan instructrice en majorettecommissie: de weken van 

voorbereiding beloonden zich met dit mooie resultaat. 
 
Woensdagmiddag 22 juni bezocht Manon Koelemeijer (lid van het B-orkest) 

de AMV-lessen. Ze speelde daar nummers uit haar lesboek, vertelde enthousiast 
over de bariton en het B-orkest, beantwoordde vragen en oefende met de 

blokfluitisten een paar liedjes die op 3 juli worden uitgevoerd.  
 
Maandag 27 juni repeteerden de blokfluiters van de AMV-klassen met het B-

orkest ter voorbereiding op het Openluchtconcert. Maar liefst 35 grote en kleine 
blokfluiters speelden de door Michael bewerkte liedjes mee.  

 
Dinsdag 28 juni vergaderde de A-groep van de drumband met bestuursleden 
Anita en Emmeke. De groep stopt er (bijna voltallig) mee: de motivatie is weg. 

Jammer, maar helaas. Weer opnieuw beginnen en bouwen met de huidige B-
groep. 

  
Juli / Augustus 
Vrijdag 1 juli bracht de fanfare een serenade aan voetbalvereniging HOSV. 

Tijdens de drukke receptie b.g.v. het 75-jarig bestaan werden bestuur, 
vrijwilligers en leden in het zonnetje gezet. Heel toepasselijk werd de wens tot 

voetbalsuccessen vergezeld door de mars "Crescendo". 
 

Zondag 3 juli presenteerde de hele vereniging zich tijdens een 
Openluchtconcert op het plein van de Bonifatiusschool. Het publiek was massaal 
op deze muzikale afsluiting van het seizoen afgekomen. Letterlijk rijendik 

stonden mensen te kijken en te luisteren naar de beide majorettengroepen, de 
drumband, het B-orkest (met accordeonsolo en begeleiding van 35 blokfluiten) 

en de fanfare. Een mooi concert. Voor een verslag en info, klik HIER. Voor foto's, 
klik HIER. 
 

Maandag 4 juli was de laatste repetitie voor fanfare en B-orkest. Het gedeelte 
voor de pauze werd gezamenlijk gevuld. Helaas moest er ook afscheid worden 

genomen van enkele blazers. Bedankt voor de inzet! 
 
Dinsdag 5 juli vergaderde het bestuur. Met Michael werd het seizoen en de 

ontwikkeling van fanfare en B-orkest geëvalueerd. Er werden plannen en 
afspraken gemaakt voor het nieuwe seizoen. 
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Woensdag 6 juli vergaderde de majorettecommissie. 
 

Donderdag 7 juli vergaderde het Veilingcomité. Volgende week starten de 
voorbereidingen en de PR rond de Erato-Kerkenveiling die op zaterdag 8 oktober 

veel geld moet gaan opleveren voor Erato en de restauratie van de 
Bonifatiuskerk(-toren). 
 

Maandag 11 juli was de laatste repetitie voor de majorettes. Voorzitter Ton 
Koelemeijer en majorette-voorzitter Mery Westra hadden een gesprek met 

Miranda Schoone, kandidaat-instructrice voor de majorettes. Beide partijen 
hielden een positief gevoel over aan dit gesprek, zodat besloten werd dat zij na 
de Zomervakantie de functie van Wendy zal overnemen. 

 
Dinsdag 12 juli was de laatste repetitie voor de drumband in dit seizoen. 

 
Vrijdag 15 juli sloten de majorettes het seizoen af me een Griezelfeest. Heel 
eng, heel gezellig en heel geslaagd. Voor een verslag, klik HIER. 

 
Zondag 31 juli werd in de stromende regen een marcheerrepetitie gehouden. 

Zonder drumband, zodat de tamboers van de fanfare uitgebreid aan de bak 
konden. We mochten niet op het veld en liepen dus over de verharde paden met 
de paarden van "de Slotruiters" achter ons aan om te wennen voor de opening 

morgen. Met een aantal debutanten en een beperkt aantal 1e stemmen gaan we 
er helemaal voor, morgen. 

 
Maandag 1 augustus, de Opmeerse Tentoonstelling, 
mocht de fanfare maar liefst drie keer haar klanken 

laten horen. Nog nooit in de historie van Erato 
marcheerden we zolang op deze dag. 

Omdat we het dit jaar zonder drumband moesten 
stellen, werd dat een behoorlijke aanslag op de 
embouchure. Maar onder leiding van inval-tamboer-

maître Mariska Willems werden het goede optredens 
en sloegen ook de debutanten van vandaag zich er 

voortreffelijk doorheen. 
De koude biertjes en glaasjes fris daarna smaakten prima en waren welverdiend. 

Voor een verslag, klik HIER. Voor foto's, klik HIER.  
  
September 

Maandag 5 september is het nieuwe seizoen begonnen voor fanfare, B-orkest 
en majorettes. 

 
Woensdag 7 september vergaderde de Majorettecommissie. Gesproken is o.a. 
over de a.s. concoursen en over de Open Avond, 3 oktober. 

Woendag 7 september vergaderde ook het bestuur. De eerste activiteiten voor 
het nieuwe seizoen werden doorgenomen en er werd vooruitgeblikt op een aantal 

activiteiten voor het nieuwe seizoen. 
 
Zaterdag 10 september hield de Muziekschool Opmeer Open Huis. Dit jaar 

geen stand van Erato. Wel waren klanken van fanfareleden te horen bij een 
aantal open lessen. Voor foto's, klik HIER.  
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Maandag 12 september werd door de majorettes afscheid genomen van 
instructrice Wendy Kras. Wendy vond het na bijna 6 jaar op en neer reizen 

vanuit Volendam (eerst Purmerend) welletjes. Dat iedereen dat ontzettend 
jammer vond, bleek bj het afscheid. Cadeautjes en tekeningen werden haar 

overhandigd. Wendy heeft beloofd de groepen te blijven volgen en komt zeker 
kijken bij de eerste concoursen. We danken haar voor de inzet voor Erato-
majorettes en wensen haar veel succes bij haar nieuwe activiteiten. Haar 

opvolgster Miranda Schoone is inmiddels enthousiast gestart met haar lessen. 
Voor een verslag, klik HIER. Voor foto's, klik HIER.  

 
Donderdag 22 september vergaderde het Veilingcomité. Er is heel veel 
gebeurde de achter ons liggende periode. Sponsors zijn benaderd, huis-aan-huis 

zijn giften ingezameld, de catalogus is samengesteld. De bevolking van 
Spanbroek / Opmeer heeft massaal geschonken voor de Erato-Kerkenveiling: 

maar liefst 483 koopjes staan voorlopig in de catalogus. De voorbereidingen 
liggen op schema. 
 

Zondag 25 september gingen de majorettes op concours naar Hoogwoud (een 
bijna thuiswedstrijd dus). De B-groep haalde met hun K3-show voor de 2e keer 

een prachtige 1e prijs binnen (80,35 punten). De A-groep werd getroffen door 
een blessure, waardoor de show moest worden omgezet en de groep buiten 
mededinging meedeed omdat er maar 9 meisjes meededen. Toch was de jury 

lovend in het juryrapport. Hopelijk is de groep volgende week voltallig. 
 

Zondag 25 september repeteerde de fanfare de hele dag ter voorbereiding op 
het concours van 20 november. 's Morgens werd het orkest in wisselende 
samenstelling onder handen genomen door Jeroen Drenth en Michael, 's middags 

nam Michael met het hele orkest de concoursnummers uitgebreid door. 
Tussendoor veel korte koffiepauzes en een lunch met soep van Anita en Ad. Een 

vruchtbare dag. Voor foto's, klik HIER. 
 
Oktober 

Zondag 2 oktober gingen de majorettes op concours naar Alkmaar. De B-groep 
liet zien geen eendagsvlieg te zijn: wederom een 1e prijs met de K3-show (80,28 

punten). De A-groep behaalde na alle tegenslagen uiteindelijk een prima 2e prijs 
met 79,18 punten. 

  
Maandag 3 oktober organiseerde de majorette-commissie een Open Repetitie. 
Aangelokt door de flyers die op de basisscholen waren verspreid kwamen maar 

liefst 16 meisjes een kijken nemen, het twirlen uitproberen en de show 
bewonderen. Vanaf volgende week wordt voor nieuwe meisjes ruimte gemaakt in 

het tijdschema. Afwachten hoeveel er dan terugkomen om het te gaan proberen 
tot de Kerstvakantie. 
  

Vanaf dinsdag 4 oktober werd het spannend voor het Veilingcomité en haar 
vrijwilligers. De zaal moest worden ingericht; etalagetafels neergezet; spullen 

opgehaald en gecontroleerd op datum, houdbaarheid en werking; mensen soms 
voor de 4e keer bezocht om het koopje op te halen; spullen uitgestald; catalogus 
aangepast; stickers geplakt; bonnen verzameld; spullen die niet opgegeven 

waren alsnog ingedeeld; kaartenbak gecontroleerd; zaterdagavondeditie van de 
catalogus gestencild enz. enz. Stressen, hard werken, lachen en gewoon 

doorgaan deze week. Het verstand op nul en de blik op oneindig, dan komen we 
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er wel. Gelukkig is er een goed draaiboek. 
  

Zaterdag 8 oktober was dan de Erato-Kerkenveiling, met het fantastische 
resultaat van € 21.896. Voor de foto's, klik HIER. 

  
Zondag 9 oktober werd de veiling afgerond. De zaal werd opgeruimd en de 
laatste spullen opgehaald door veel kopers en waar nodig werden (soms 

vergeten) spullen netjes thuisgebracht. Richard haalde de billboards weg, Jan en 
Jannie controleerden de kaartjes en de bedragen en Ton stond de pers te woord. 

  
Maandag 10 oktober kwamen maar liefst 17 nieuwe meisjes vertellen dat ze lid 
willen worden van de majorettes. Tot de Kerstvakantie mogen ze het gratis 

proberen. Een fantastisch resultaat van de Open Repetitie. 
  

Woensdag 12 oktober vergaderde het bestuur. Drumbandinstructeur Floris van 
Tol schoof aan voor een gesprek. Ook bij de drumband 4 nieuwe leden. Er wordt 
hard gewerkt om 6 jonge jongens met Sinterklaas op de weg te laten meelopen. 

Het bestuur heeft vertrouwen in de aanpak van Floris. Verder is er door het 
bestuur o.a. gepraat over de ontwikkelingen rond de majorettes, de stand van 

zaken bij de fanfare. 
  
Woensdag 12 oktober vergaderde ook de majorettecommissie. Er werd o.a. 

gesproken over het verloop binnen de groep, de afgeopen concoursen en met 
instructrice Miranda over wensen en plannen voor het komende seizoen. 

  
Zaterdag 15 oktober nam de fanfare deel aan TOF, het Try-Out Festival van 4 
fanfares uit de regio die binnenkort op concours gaan. Conclusie voor ons: we 

zijn op de goede weg, maar we zijn er nog lang niet. Voor een verslag, klik HIER. 
  

Maandag 17 oktober  bezochten Ton en José de voorlichtingsbijeenkomst van 
de Gemeente Opmeer over de nieuwe subsidie-systematiek. Voor ons betekent 
het minder papierwerk om aan subsidie te komen en geen mindering op de 

subsidie. Positief is dat de 1/3-regeling voor investeringen officieel ook weer 
geldt voor muziekverenigingen. 

  
Zaterdag 29 oktober hebben de jeugdafdelingen 

van de vereniging hun beste beentje voorgezet bij 
Deen Opmeer. In het kader van de 
Jeugdsponsoractie van deze supermarktketen, 

hebben de majorettes een aantal shows laten zien 
tussen het winkelende publiek, heeft de drumband 

een aantal marsen geslagen en hebben jeugdleden 
van de fanfare met de CD-speler hun lesboek 
doorgenomen. 

We staan in de rangschikking op de 3e plaats achter grote verenigingen als 
Grasshoppers en K&V. het aantal verzamelde muntjes is zeer respectabel en 

belooft veel goeds voor de kas. Dank aan de schenkers. en u weet het; we 
hebben nog 2 weken. Voor foto's, klik HIER. 
  

November 
Woensdag 9 november vergaderde het bestuur. De eerste plannen voor het 

Afrikaconcert in maart werden besproken en de begroting voor 2006 stond voor 
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de eerste keer op de agenda. Verder de gebruikelijke agendapunten. 
  

Donderdag 10 november repeteerde de fanfare extra in de Muziekschool. Dit 
als voorbereiding op het concours. 

  
Zondag 13 november werd onder stralende weersomstandigheden Sinterklaas 
in Opmeer binnengehaald. Voor foto's, klik HIER. 

  
Donderdag 17 november repeteerde de fanfare extra in de Muziekschool. 

  
Vrijdag 18 november mochten vertegenwoordigers van Erato na een 
spetterende show in "de Weijver" met optredens van o.a. Kus een cheque van € 

1322, 68 in ontvangst nemen als resultaat van de Deen Jeugdsponsoractie. Dank 
voor alle kopers van Deen die hun muntje in onze buis stopten. Dank Deen voor 

de sponsoring!  
 
Zaterdag 19 november had de fanfare in de Muziekschool haar Generale 

Repetitie voor het concours. De laatste puntjes op de i werden gezet en 
vervolgens werd voor een aantal supporters het programma achter elkaar gezet. 

Een goede afsluiting van de voorbereidingen. 
  
Zondag 20 november was dan het concours in Noordwijkerhout. In sporthal 

"de Schelft" werden 82,59 punten behaald, een resultaat waarop vooraf gehoopt 
werd, maar ja het blijft een concours en dan is alles onzeker. Een prima 

resultaat, dat kort maar hevig werd gevierd bij thuiskomst in Spanbroek. 
Vanzelfsprekend wensen we onze muziekvrienden van "Ons Genoegen" veel 
geluk met hun promotie. 

Voor foto's, klik HIER.  
  

Zaterdag 26 november namen B-orkest en 
drumband deel aan "Jong Opmeer in Concert", de 
concertavond van de toekomst. 13 ensembles, bands, 

koren en jeugdafdelingen van muziekverenigingen 
verzorgden een gevarieerde avond en lieten zien en 

horen hoe leuk het is met muziek bezig te zijn. Erato 
zat ook in de werkgroep die de avond organiseerde. 

Voor foto's van Erato (met dank aan Ted Friethoff 
(www.opmeeractueel.nl), klik HIER. Voor alle foto's, klik HIER.   
  

Maandag 28 november repeteerden B-orkest en fanfare voor de eerste keer 
deze winter in de Bonifatiusschool. Om de koude wintermaanden te overbruggen 

is voor deze mogelijkheid gekozen. Dankzij de medewerking van de school (het 
slagwerk kan bijv. worden opgeslagen!) is dit mogelijk. Waarvoor onze grote 
dank. 

  
December 

Maandag 5 december was er geen repetitie i.v.m. Sinterklaasavond. 
  
Woensdag 7 december vond het jaarlijkse Hafa-overleg op de Muziekschool 

plaats. Directie en Erato-bestuur wisselden van gedachten over de (goede) 
relatie tussen vereniging en Muziekschool en over de voortgang van de 

leerlingen. 
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Donderdag 8 december rondde het Veilingcomité de Erato-Kerkenveiling af. De 

financiën werden bekeken, de samenwerking geëvalueerd en de eerste ideeën 
voor 2006 alweer opgeworpen. Het bestuur rondt de zaken af richting Stichting 

Behoud Bonifatiustoren. 
  
Woensdag 14 december vergaderde het bestuur bij Astrid thuis. De begroting 

2006 stond op de agenda en de jeugdactiviteiten en - vergAderingen voor de 
Kerstvakantie werden voorbereid. Verder natuurlijk de evaluaties van de 

achterliggende activiteiten en de organisatie van wat komen gaat. 
  
Zaterdag 17 december nam het B-orkest succesvol deel aan het 

Leerlingenfestival in Opperdoes. De meiden van het orkest haalden zelfs de krant 
met enkele zelfverzekerde reacties. 

  
Maandag 19 december repeteerde het B-orkest mee met het A-orkest. In de 
vrijgekomen tijd studeerde Michael met het kerstensemble de nummers in voor 

de kerstnachtvierng in Hensbroek. 
  

Donderdag 22 december repeteerde het kerstensemble nogmaals de nummers 
voor de kerstnachtviering. Nu bij Ruud thuis. 
  

Zaterdag 24 december werd door het kerstensemble op prima wijze 
medewering verleend aan de kerstnachtviering van de HOSOH-gemeente in 

Hensbroek. Twee kerstliederen werden begeleid in de samenzang, twee 
kerstnummers werden gespeeld als intermezzo. 
  

Maandag 26 december / dinsdag 27 december waren er geen repetities 
i.v.m. de kerstvakantie. 

  
Donderdag 29 december werd 's middags de vergadering voor de jongste 
fanfarejeugd gehouden. Over alles is door de jeugd gepraat, waarbij opviel dat 

Michael een gemiddeld cijfer van 9,2 kreeg van de jeugd. Na afloop is er met 
Willy en Emmeke gezwommen. De suisbuis was favoriet, ook Wil moest er aan 

geloven. De volgende activiteit is al gepland door de jeugd: in het voorjaar willen 
ze schaatsen.  

's Avonds was de halfjaarlijkse bijeenkomst van de oudere fanfarejeugd. Bij 
Sjoerd thuis werd onder het genot van een hapje en een drankje wat gepraat en 
op groot scherm een filmpje gekeken. 

Twee nuttige bijeenkomsten. 

  


